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ZAPISNIK 4. REDNE SEJE UO ŠOFF 

Ljubljana, 16. 2. 2017 (Filozofska fakulteta Univerze v Ljubljani, študentski prostor R1B) 

Seja se je začela ob 13:08. 

 

Prisotne_i člani_ce UO ŠOFF
1
: predsednica Maja Ličen, podpredsednik Zmago Švajncer 

Vrečko, poslanka Marike Grubar, tajnik Jaka Banfi, Sabina Žakelj, Lana Sattler, Alex 

Devetak, Blaž Uršič, Valentina Vrhovec, Luka Brenko, Jon Nikolaj Pollak, Andreja Otoničar, 

Klavdija Remškar, Urban Marčič, Jakob Grčman, Nejc Podobnik, Andreja Špitalar. 

 

Člani_ce UO ŠOFF, katerih odsotnost je bila naznanjena: poslanka Sara Ugrin, Petra 

Pejić, Tomaž Kek. 

 

Člani_ce UO ŠOFF, katerih odstonost ni bila naznanjena: Anja Lapajne in Sabina Leben. 

 

Ostale_i prisotne_i: Luka Kropivnik inTina Žerdoner Marinšek. 

 

Sejo so izmenično vodile_i Maja Ličen, Zmago Švajncer Vrečko in Marike Grubar. 

 

Dnevni red: 

1. potrditev zapisnika 3. redne seje 

2. poročilo predsednice o delovanju UO ŠOFF 

3. poročilo podpredsednika o delovanju FK UO ŠOFF in finance 

4. poročilo poslank 

5. poročilo vodje PR 

6. poročilo prodekanje študentke 

7. poročilo predsednika ŠSFF 

8. ostalo 

 

Maja Ličen je ob 13:08 uradno pričela s sejo. Povedala je, da je bil sklic 4. redne seje 

naznanjen vsem članicam_om UO ŠOFF, skupaj s pripadajočim dnevnim redom. 

 

SKLEP 1: UO ŠOFF je seznanjen z dnevnim redom in ga potrjuje. 

ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

                                                          
1
 Zaradi neenakih prihodov in odhodov članic_ov UO ŠOFF, se je število prisotnih gibalo med 16 in 17. 
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Sklep je bil sprejet. 

 

K 1. točki: potrditev zapisnika 3. redne seje. 

Vsem članicam_om UO ŠOFF je bil posredovan zapisnik 3. redne seje. Maja je vprašala, če 

ima kdo kakšno pripombo na zapisnik. Sabina Žakelj je že pred sejo opozorila, da v zapisniku 

ni bilo navedenega njenega imena med prisotnimi člani_cami UO ŠOFF, čeprav je bila 

prisotna na 3. redni seji. Članici je bilo podano opravičilo s strani predsednice in tajnika,  

napaka pa je bila pravočasno zaznana ter odpravljena. 

 

SKLEP 2: UO ŠOFF se strinja s potrditvijo zapisnika 3. redne seje. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 2. točki: poročilo predsednice o delovanju UO ŠOFF. 

S strani Maje je bilo povedano, da smo bili člani UO ŠOFF o aktualnem delovanju le-tega 

obveščeni sproti preko elektronske pošte. Naročilnice za februarske projekte so bile že izdane 

in so dospele do članic_ov UO ŠOFF. Ob tej priložnosti se je Maja pozanimala, kako je z 

izvedbo februarskih projektov, zlasti pri naslednjih oddelkih (oz. njihovih društvih): 

zgodovina, filozofija, geografija in umetnostna zgodovina. Spomnila je tudi na dobavnice, ki  

morajo biti lastnoročno podpisane s strani odgovornega za projekt in oddane v pdf formatu. V 

kolikor je dobavnica le fotografirana, mora biti format v berljivi ločljivosti. Prav tako naj se 

ne pozablja na poročila o (končanih) projektih. 

 

Jon Nikolaj Pollak je imel vprašanje, kako je s koriščenjem naročilnice za nakup živil v 

trgovini Hofer. Maja je pojasnila, da mora v naprej vedeti za katero podjetje (na podlagi 

katerega predračuna) se naročilnica izdaja, v nasprotnem primeru se smatra, da gre za eno od 

podjetij s katerim ima Filozofska fakulteta UL sklenjeno pogodbo. 

 

Naročilnice za marec bodo vnešene v sistem šele 9. marca, fizično izdane pa cca. 15. marca, 

saj pred 9. dnem omenjenega meseca ne bo prenosa sejnina na projektni steber. Izjema bo 

naročilnica za Oddelek za azijske študije, ker se naročilnica potrebuje že prej. 

  

Zmago Švajncer Vrečko je preko elektronske pošte vsem članom UO ŠOFF posredoval 

seznam uradnih ur resorja za ŠOVZ. 

 

Maja je poročala tudi o prihajajočih fakultetnih projektih. Za projekt Rdeča nit je bil še zadnji  

sestanek pred odhodom koordinatorja (Alexa) ta teden. Prijave na razpis še potekajo. Projekt 

sponzorira nekaj podjetji z materialnimi prispevki, Slovensko mladinsko gledališče  je za 

promocijo dalo vstopnice v skupni vrednosti 300 €. Maja je prisotne še enkrat prosila, da vsak 

pomaga pri oglaševanju oz. promociji Literarnega natečaja Rdeča nit 2017 po svojih močeh 

in vprašala, če je še kdo, ki bi rad_a pomagal_a oz. sodeloval_a pri pripravi projekta. Blaž 

Uršič se je javil, da bi pomagal pri šifriranju, svojo pomoč pa je ponudil tudi Zmago Švajncer 

Vrečko. Andreja Otoničar je rekla, da lahko pomagala pri pogostitvi na podelitvi nagrad, 26. 
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aprila. Vsi,  ki bodo pomagali, bodo prejeli dodatna navodila oz. pojasnila po elektronski 

pošti. 

 

Kar se tiče simpozija feminizma Panathenaia, je bilo rečeno, da je v pripravi in bo vsekakor 

izveden v mesecu maju. Zaenkrat delajo na njem Maja Ličen, Klavdija Remškar in Marike 

Grubar. Za pomoč pri pripravi simpozija velja isto kot za Rdečo nit - kdorkoli je zainteresiran, 

je vljudno vabljen_a k pripravi simpozija.   

  

Maja je omenila, da se bo na današnji seji sprejel tudi sklep o prenosu sejnin na projektni 

steber; odpoved sejnini je seveda prostovoljna in odvisna od vsake_ga članice_a posebej. Za 

naslednjo – 5. redno – sejo je bilo napovedano, da se je bo udeležil tudi predsednik ŠOU v 

Ljubljani Klemen Peran. Slednji je poslal UO ŠOFF tudi Manifest prihodnosti, katerega je na 

aktualni seji na kratko povzela Marike. Predlagala je, da si člani_ce UO ŠOFF vzamejo čas in 

skupaj podajo svoje mnenje o manifestu. Mnenje bi lahko sooblikovali na skupnem izrednem 

sestanku. 

 

SKLEP 3: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom predsednice o delovanju UO ŠOFF. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 3. točki: poročilo podpredsednika o delovanju FK UO ŠOFF in finance. 

Zmago je povedal, da je imela FK pretekle dni sejo, na kateri so se dogovorili o razporeditvi 

financ za marčevske projekte. Pravilnik finančne komisije UO ŠOFF je bil že izoblikovan in 

poslan članom UO ŠOFF po elektronski pošti v vpogled. Apeliral je na prisotne, da si 

pravilnik res natančno preberejo in da se pravilnik lahko zmeraj posodobi, zato so vsi 

komentarji na pravilnik več kot dobrodošli. Na tej točki je bilo tudi postavljeno vprašanje, ali 

ima kdo od prisotnih kako pripombo na pravilnik, bodisi pozitivno ali negativno. Andreja 

Špitalar je predlagala, da bi se projekti za manjše oddelke točkovali drugače, kot projekti za 

večje oddelke, saj so pogosto velike razlike v številu udeleženk_cev pri projektih. Razvila se 

je krajša debata o vsebini pravilnika, predlagano pa je bilo, da se bo pravilnik potrdil na 

naslednji seji. 

 

Nadalje je šel Zmago skozi posamezne projekte in povedal, koliko so bili točkovani oz. koliko 

finančnih sredstev jim je bilo dodeljenih. Nekaj projektov je bilo za mesec marec 

odpovedanih, dva pa sta bila zavrnjena s strani finančne komisije, saj ni dovolj finančnih 

sredstev za sofinanciranje vseh marčevskih projektov. Med zavrnjena projekta sta sodila 

Brucovanje Oddelka za pedagogiko in andragogiko in Tutorska poizpitna zabava Oddelka za 

sociologijo. Razlog za zavrnitev so bile težave s finančnimi sredstvi. 

 

Maja je dodala, da se bo glasovalo o prenosu sejnin na projektni steber, saj je brez teh 

finančnih sredstev zelo težko sofinancirati projekte. Potreben bo tudi nakup črnih kartuš za 

tiskalnik v študentski pisarni. Finančna sredstva za nakup kartuš v vrednosti okoli 100€ bodo 

šla iz materialnega stebra. 
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SKLEP 4: UO ŠOFF je seznanjen s predlogom FK UO ŠOFF o glasovanju o Pravilniku 

finančne komisije UO ŠOFF na naslednji seji. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 5:  UO ŠOFF se strinja z zavrnitvijo odprtja projekta »Brucovanje« Oddelka za 

pedagogiko in andragogiko. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 6: UO ŠOFF se strinja z zavrnitvijo odprtja projekta »Tutorska poizpitna 

zabava« Oddelka za sociologijo. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 7: UO ŠOFF se strinja s prenosom 2/6 v vrednosti 2515,34€ iz stebra sejnin na 

projektni steber. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 8: UO ŠOFF se strinja z nakupom kartuš za tiskalnik s sredstvi iz materialnega 

stebra. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 9: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom podpredsednika o delovanju FK UO 

ŠOFF in financami. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 10: UO ŠOFF se strinja z odprtjem projekta »ENgLISt« Oddelka za anglistiko. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 11: UO ŠOFF se strinja z odprtjem projekta »Tisk revije Profil« Oddelka za 

arheologijo. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 12: UO ŠOFF se strinja z odprtjem projekta »Večdnevna ekskurzija« Oddelka 

za azijske študije 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
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SKLEP 13: UO ŠOFF se strinja z odprtjem projekta »Ogled kratkega filma in pogovor« 

Oddelka za etnologijo. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 14: UO ŠOFF se strinja z odprtjem projekta »Filozofska ekskurzija« Oddelka 

za filozofijo. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 15: UO ŠOFF se strinja z odprtjem projekta »Geografsko-geološki tabor« 

Oddelka za geografijo. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 16: UO ŠOFF se strinja z odprtjem projekta »Ekskurzija v Rim« Oddelka za 

psihologijo. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 17: UO ŠOFF se strinja z odprtjem projekta »Ekskurzija po Italiji« Oddelka za 

slovenistiko. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 18: UO ŠOFF se strinja z odprtjem projekta »Ekskurzija v Dalmacijo« Oddelka 

za umetnostno zgodovino. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 19: UO ŠOFF se strinja z odprtjem projekta »Tisk revije Klio« Oddelka za 

zgodovino. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP 20: UO ŠOFF se strinja z odprtjem projekta »Enodnevna ekskurzija v Bologno« 

Oddelka za romanistiko. 

ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

K 4. točki: poročilo poslank 

Zaradi opravičene odsotnosti poslanke Sare Ugrin, je poročilo poslank predstavila poslanka 

Marike Grubar. Marike je poročala o 6. in 7. redni seji Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani. 
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Na 6. redni seji so bili voljeni člani Volilne komisije, na dnevnem redu je bila sicer tudi 

volitev glavnega tožilca, vendar zaradi objektivnih razlogov ni bila izvedena. Za predsednico 

Volilne komisije je ponovno kandidirala in bila izvoljena Branka Lučić. Na mesto člana 

Volilne komisije je kandidiral Jan Premrov in na mesto članice Volilne komisije je 

kandidirala Gala Selakovič. Oba sta bila izvoljena na mesto člana Volilne komisije.  Luka 

Žust, vodja Resorja za študentsko problematiko, je na seji omenil pozitivno spremembo glede 

dodatka za bivanje, ki ga študentke_i lahko uveljavljajo pri nekaterih štipendijah. Po novem 

vsi_e štipendistke_i, ki prejemajo bodisi državno bodisi Zoisovo štipendijo, lahko zaprosijo za 

dodatek za bivanje kadarkoli v študijskem letu, če so do njega upravičeni. Po prejšnji ureditvi 

so študentke_i lahko zaprosili za dodatek samo v primeru, da so imeli začasno prebivališče 

prijavljeno pred začetkom študijskega leta in pred oddajo vloge za prejemanje štipendije.

  

Predsednik ŠOU v Ljubljani, Klemen Peran, je na seji omenil Manifest prihodnosti in 

prisotnim sporočil, da bo omenjen manifest poslan po elektronski pošti vsem poslankam_cem 

Študentskega zbora. 

 

Na 7. redni seji Študentskega zbora so bili voljeni člani Volilne komisije ŠOU v Ljubljani, 

člani Razsodišča ŠOU v Ljubljani in glavni tožilec ŠOU v Ljubljani. Za člana Volilne 

komisije je bil izvoljen Tine Burja, za člane razsodišča Nejc Širec, Maksim Gluvajić in Julijan 

Vuković, za glavnega tožilca pa Matic Čad. Na seji se je predstavil tudi kandidat za 

predsednika Študentske organizacije Slovenije, Aleksandar Spremo. Članice_e UO ŠOFF je 

Marike povabila, da se udeležijo predstavitve omenjenega kandidata na skupščini ŠOS, ki se 

bo pričela v četrtek, 17. 2. 2017, ob 17 uri na Fakulteti za družbene vede.  Marike je na seji 

pozvala poslanke_ce ŠZ ŠOU v Ljubljani, da pomagajo pri promociji projekta Literarni 

natečaj Rdeča nit 2017 preko medmrežja ali kako drugače. 

 

SKLEP 21: Člani UO ŠOFF so seznanjeni s poročilom poslank. 

ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 5. točki: poročilo vodje PR 

Alex Devetak je omenil, da je bila na ŠOFF facebook profilu narejena nagradna igra, ki 10 

nagrajencem ponuja karte od Kino Šiška za ogled filma Nepasteriziranih 18 (ang. »The 

Wanted 18«). Alex je opomnil tudi, da nekateri člani UO ŠOFF še niso izpolnili svoje 

zadolžitve, to je, opis svoje lastne predstavitve, ki bo po končanem projektu objavljena na 

spletni strani ŠOFF. Vse_i, ki svoje predstavitve še niso napisale_i, imajo zatorej čas, da to 

opravijo najkasneje do ponedeljka 20. februarja. Ekipa PR dela tudi na t.i. Novičniku, ki bo v 

celoti v elektronski obliki. Tudi Alex je apeliral na prisotne člane UO ŠOFF, da če ima kdo 

željo, da se včlani v ekipo PR, lahko to stori na seji oz. preko elektronske pošte. 

 

Vprašanj s strani prisotnih ni bilo. 

 

SKLEP 22: Člani UO ŠOFF so seznanjeni s poročilom vodje PR. 

ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 



7 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 6. točki: poročilo prodekanje študentke. 

Prodekanje študentke Sabine Leben na 4. redni seji ni bilo, zato poročilo ni bilo podano. 

 

SKLEP 23: Člani UO ŠOFF so seznanjeni s poročilom prodekanje študentke. 

ZA: 0  PROTI: 16 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 7. točki: poročilo predsednika ŠSFF. 

Predsednika Študentskega sveta Filozofske fakultete Tomaža Keka na 4. redni seji ni bilo, 

zato poročilo ni bilo podano. 

 

SKLEP 24: Člani UO ŠOFF so seznanjeni s poročilom predsednika ŠSFF. 

ZA: 0  PROTI: 16 VZDRŽANI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 8. točki: razno. 

Na tej točki je pogovor stekel v neformalnosti, zato je bila seja zaključena. 

 

Seja se je zaključila ob 14.50. 

 

Zapisnik sestavil: 

Jaka Banfi, tajnik Upravnega odbora Študentske organizacije Filozofske fakultete 

 

Zapisnik potrjuje: 

Maja Ličen, predsednica Upravnega odbora Študentske organizacije Filozofske fakultete 


